
Protokół Nr XXXIV/2022 
z XXXIV sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 28 października 2022 r. 

XXXIV sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów 
llb, 22-442 Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 9:12, a zakończono o godz. 10:26 
Tomasz Michałuszko - przewodniczący obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
2. Pan Kawałko Jan Henryk 
3. Pan Kostrubiec Piotr 
4. Pan Krawczyk Ryszard 
5. Pan Kuryło Jacek Marian 

6. Pan Lewusz Mirosław Paweł 
7. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
8. Pani Słota Katarzyna 
9. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 

Radni nieobecni: 
1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 
3. Pani Polakowska Urszula Mariola 
4. Pani Skiba Bożena Ela 
5. Pan Teterycz Jan Krzysztof 
6. Pani Tyrka-Stećko Beata 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan DariuszSzykuła -WójtGminy 
2. Pani Ewelina Droździel - Szykuła - Skarbnik Gminy 
3. Pan MarekBarcicki -Radcaprawny 
4. Pani Maria Sak - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli 
5. Pan Adam Kozyra - p. o. Dyrektora Szkoły Podstawowej w Szewni 

Górnej 
6. Pani Ewa Nogas - Inspektor ds. Gospodarki Gruntami 
7. Pan - właściciel firmy „ART-RAM z Adamowa 

Lista obecności osób zaproszonych oraz pracowników Urzędu Gminy. 
(Zał. Prot. Nr 2, 3) 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 

1 



6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu przez 
nieruchomość stanowiącą własność Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Rozpatrzenie pism. 

10. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 
Przebieg sesji: 

Ad.l. Otwarcia XXXIV sesji VIII kadencji dokonał Pan Tomasz Michałuszko-
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów. Na podstawie listy obecności Pani 
Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 15 radnych obecnych jest 9, co stanowi niezbędne 
ąuorum do prawomocności obrad. 

Ad.2. Pan Wiceprzewodniczący poinformował, iż projekt porządku obrad radni otrzymali 
wraz z zawiadomieniem. Zapytał, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos? 

Głos w sprawie porządku obrad zabrał radny Jacek Kuryło- Przewodniczący Komisji Skarg 
Wniosków i Petycji. Radny złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dwóch 
projektów uchwał dotyczących rozpatrzenia petycji. 

1. Projektu uchwały w sprawie petycji dotyczącej utworzenia oddziałów 
zmilitaryzowanej Samoobrony Gminnej i zakupu broni dla każdego rdzennego 
polskiego mieszkańca gminy. 

2. Projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 1 sierpnia 2022 r. dotyczącej 
utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy. 

Radny Kuryło wyjaśnił, że przed dzisiejszą sesją Rady Gminy Adamów zebrała się Komisja 
Skarg Wniosków i Petycji, która podczas posiedzenia przygotowała powyższe projekty. 
Radca prawny wyjaśnił, że upływa termin rozpatrzenia petycji, dlatego zasadnym jest 
przyjąć w tej sprawie uchwały. 

Innych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad nie złożono. 

Wiceprzewodniczący Tomasz Michałuszko zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia nowego 
porządku obrad XXXIV sesji Rady Gminy Adamów. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem nowego porządku obrad XXXIV sesji Rady Gminy Adamów głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Kuryło Jacek, Lweusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz. 
(Zał. Prot. Nr 4) 
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W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Krawczyk Ryszard głosował 
za przyjęciem nowego porządku obrad XXXIV sesji Rady Gminy Adamów ręcznie 
imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Za głosowało 9, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że nowy porządek obrad został przyjęty, 
po czym zaznaczył, że wnioskowane projekty uchwał zostaną wprowadzone do porządku obrad 
jako punkt 9 oraz 10. 

Ad.3. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów poinformował, że protokół z poprzedniej sesji 
był do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Pan Wiceprzewodniczący zapytała, czy do protokołu z XXXIII sesji VIII kadencji z dnia 
23 września 2022 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 
Uwag nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Kuryło Jacek, Lweusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz. 
(Zał. Prot. Nr 6) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Krawczyk Ryszard głosował 
za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Za głosowało 9, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że protokół z XXXIII sesji VIII kadencji 
Rady Gminy Adamów z dnia 23 września 2022 roku został przyjęty. 

Ad.4. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła- złożył informację o działaniach podejmowanych 
od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 7) 

Ad.5. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła- złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 
Gminy podjętych na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 8) 

Wójt Dariusz Szykuła poinformował radnych, że w związku z podjęciem na poprzedniej 
sesji Rady Gminy Adamów uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego pracownicy Urzędy rozpoczęli proces jej realizacji. 
Wówczas okazało się, że należy dodatkowo podjąć uchwałę dotyczącą zmiany studium. 
Wójt przypomniał zebranym, dlaczego postanowiono dokonać zmian w planie 
zagospodarowania przestrzennego, stwierdzając, że w przeszłości pominięto działkę, której 
dotyczy ww. uchwała. Zaznaczył, iż wnioskodawcy postulowali również o to, aby poszerzyć 
dodatkowo budowlane przeznaczenie tej działki, dalej niż wynika to ze studium. 
Okazało się, że w takim przypadku po pierwsze należy zmienić studium, a potem dokonać 
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zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. Wójt podkreślił, że we wcześniejszej 
rozmowie z urbanistą uzyskał informację, iż przekształcenie przedmiotowej działki 
wyceniono na ok. 10 000 zł. Następnie stwierdził, że według stanu na dzisiaj koszty 
te oszacowano na ok. 20 000 zł za zmianę planu i 20.000 zł za zmianę studium. Z tym 
że Wójt nie był w stanie określić, czy informacje te podał ten sam, czy też inny urbanista. 
Bez względu na te okoliczności Wójt zaznaczył, że przedstawione opłaty są znaczące 
i niemożliwym jest, żeby przekształcić jedną działkę za takie środki, dlatego też 
poinformował zebranych, że jeżeli ceny te zostaną potwierdzone, to najprawdopodobniej 
gmina nie dokona powyższego przekształcenia. 
Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów zaznaczył, również, że na posiedzeniach 
Komisji Stałych wielokrotnie rozmawiano o konieczności rozpatrzenia wszystkich 
wniosków o zmianę przeznaczenia działek w planie zagospodarowania przestrzennego. 
Wójt zaznaczył, iż aby dokonać tego procesu, należy pozyskać na ten cel środki. Z uwagi 
na powyższe zaproponował wzrost należnych podatków o wysokość inflacji tj. 17 - 17,2%. 
Zaznaczył, że sąsiednie gminy decydują się właśnie na takie podwyżki i poprosił 
o przychylenie się do powyższego wniosku również z uwagi na wzrost kosztów utrzymania 
samorządów. Wójt podkreślił, że przy proponowanych podwyżkach podatków gmina dalej 
będzie na stopie zerowej. Następnie poinformował, radnych, że w przypadku akceptacji jego 
wniosku Skarbnik Gminy w budżetach na lata 2023 i 2024 na zmianę planu 
zagospodarowania przestrzennego zabezpieczy kwotę po 100 000 zł. Z powyższych 
względów w ocenie Wójta należy zrealizować zmiany dla całej gminy tj. dla wszystkich 
mieszkańców, którzy złożyli wnioski. 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Gminy zaznaczyła, że omówi jednocześnie projekt uchwały w sprawie zmian 
w budżecie gminy na rok 2022, ale na początek poprosi Radę o wprowadzenie następujących 
zmian w stosunku do materiałów, które radni otrzymali w dostarczonych materiałach. 

Zmiany dotyczą: 
• Wniosku Ochotniczej Straży Pożarnej w Suchowoli o dofinansowanie w formie dotacji 

na umundurowanie dla młodzieżowych jednostek drużyn pożarniczych w kwocie 400 zł. 
• Pisma Wojewody Lubelskiego o zwiększeniu o 2.000 zł dotacji na zadania zlecone 

z zakresu spraw obywatelskich. 

Radni wyrazili zgodę na proponowane zmiany. 
Skarbnik Gminy przedstawiła zasadność pozostałych wprowadzonych zmian w projektach 
uchwał. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Skarbnik Gminy Adamów odczytała projekt uchwały 
w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów Tomasz Michałuszko zarządził głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Kuryło Jacek, Lweusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz. 
(Zał. Prot. Nr 9) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Krawczyk Ryszard głosował 
za przyjęciem uchwały ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 10) 
Za głosowało 9, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 

Skarbnik Gminy omówiła i przedstawiła projekt uchwały, wskazując, iż zasadność proponowanych 
zmian została omówiona przy podjęciu poprzedniej uchwały. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów Tomasz Michałuszko 
zarządził głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Kuryło Jacek, Lweusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz. 
(Zał. Prot. Nr 11) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Krawczyk Ryszard głosował 
za przyjęciem uchwały ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 12) 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu przez 
nieruchomość stanowiącą własność Gminy Adamów. 

Ewa Nogas- Inspektor ds. Gospodarki Gruntami poinformowała radnych, że projekt 
uchwały dotyczy odpłatnej służebności gruntowej polegającej na prawie przejazdu 
i przechodu przez działkę oznaczoną nr 1591/12 położoną w obrębie Bondyrz, stanowiącą 
własność Gminy Adamów, na rzecz każdoczesnego właściciela nieruchomości obejmującej 
działkę oznaczoną nr 1703/4, położoną w obrębie Bondyrz, w celu zapewnienia jej dostępu 
do drogi publicznej. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów Tomasz Michałuszko 
zarządził głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Kuryło Jacek, Lweusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz. 
(Zał. Prot. Nr 13) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Krawczyk Ryszard głosował 
za przyjęciem uchwały ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 14) 
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Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie petycji dotyczącej utworzenia oddziałów zmilitaryzowanej 
Samoobrony Gminnej i zakupu broni dla każdego rdzennego polskiego mieszkańca gminy. 

Radny Jacek Kuryło poinformował, że na posiedzeniu w dniu 28 października 2022 roku 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie uznała petycję w sprawie petycji 
dotyczącej utworzenia oddziałów zmilitaryzowanej Samoobrony Gminnej i zakupu broni 
dla każdego rdzennego polskiego mieszkańca gminy za bezzasadną. Radny 
uzasadniając stanowisko Komisji, wskazał, że w kompetencjach organów gminy nie leży 
zaopatrywanie lokalnej społeczności w broń, jej dystrybucja oraz zakup. Kwestie obrotu 
bronią i zasad jej używania określają inne akty prawa, w tym ustawa o broni, która 
wprowadza również szereg wymagań niezbędnych do spełnienia przez posiadaczy broni. 
Następnie radny Jacek Kuryło- Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i petycji 
powyższą rekomendację przedstawił Radzie Gminy Adamów i odczytał projekt uchwały. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów Tomasz Michałuszko 
zarządził głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Kuryło Jacek, Michałuszko Tomasz, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz. 
Wstrzymał się: Lweusz Mirosław. 
(Zał. Prot. Nr 15) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Krawczyk Ryszard głosował 
za przyjęciem uchwały ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 16) 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 1 sierpnia 2022 r. Dotyczącej 
utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy. 

Radny Jacek Kuryło poinformował, że z treści petycji nie wynika, iż to młodzi ludzie 
z gminy Adamów są zainteresowani utworzeniem rady. Ponadto podkreślił, że zgodnie 
z ustaleniami wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Adamów z dnia 
18 sierpnia 2022 r. organy gminy nigdy nie otrzymały ze strony tutejszej młodzieży 
sygnałów o potrzebie utworzenia takiego gremium. Z uwagi na powyższe Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji jednogłośnie uznała petycję za niezasługującą na uwzględnienie. 
Następnie radny Jacek Kuryło- Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i petycji 
powyższą rekomendację przedstawił Radzie Gminy Adamów i odczytał projekt uchwały. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów Tomasz Michałuszko 
zarządził głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Kuryło Jacek, Lweusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz. 
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(Zał. Prot. Nr 17) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Krawczyk Ryszard głosował 
za przyjęciem uchwały ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 18) 

Ad.ll. Rozpatrzenie pism. 

• Pismo Komendanta Miejskiego Policji w Zamościu z prośbą o przekazanie środków finansowych 
na dofinansowanie działalności Policji w ramach Wojewódzkiego Funduszu Wsparcia Policji odczytał 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów Tomasz Michałuszko. 
Po przeprowadzonej dyskusji Rada Gminy Adamów nie wyraziła zgody na przekazanie środków 
finansowych na powyższy cel. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów Tomasz Michałuszko odczytał analizę oświadczeń 
majątkowych: Wójta Gminy Adamów, Przewodniczącej Rady Gminy, Radnych oraz Pracowników 
Urzędu i jednostek organizacyjnych. 

Ad. 12. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów Tomasz Michałuszko zapytał radnych, czy podczas 
dzisiejszej sesji będzie podejmowane stanowisko Rady Gminy Adamów w sprawie utworzenia 
w Powiecie Zamojskim trzeciej Lokalnej Grupy Działania. 

Radni zgodzili się podjąć stanowisko w przedmiotowej sprawie. 

Radca prawny zaopiniował, że stanowisko może być przyjęte w punkcie 12 obrad sesji tj. wolne 
wnioski, informacje i sprawy bieżące, gdyż nie ma ono charakteru uchwały. 

Adam Walczak- pracownik Urzędu Gminy poinformował, że projekt stanowiska został opracowany 
na podstawie protokołów Komisji Stałych, w których poddawano przedmiotową sprawę dyskusji oraz 
stanowisk przyjętych i przekazanych przez inne Rady Gmin z Powiatu Zamojskiego. Pracownik 
podkreślił, że jest to tylko projekt, dlatego jego zapisy należy przeanalizować oraz dokonać 
stosownych zmian. Projekt w wersji papierowej rozdano radnym. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów Tomasz Michałuszko odczytał projekt stanowiska Rady 
Gminy Adamów w sprawie utworzenia w Powiecie Zamojskim trzeciej Lokalnej Grupy Działania 

Radna Katarzyna Słota stwierdziła, że tutaj jest troszeczkę mylnie napisane, że stwarza realne 
zagrożenie, że nasza Gmina nie dostanie jakiegokolwiek dofinansowania albo nie będzie, 
że tak powiem, miała wpływu z nowego utworzonego LGD. Radna wyjaśniła, że jest to nowe 
stowarzyszenie, które w tej chwili rozpoczęło konsultacje na terenie naszego powiatu, jest już 
praktycznie po połowie konsultacji. Zostały jeszcze, powiedzmy połowa gmin i 3 miasta, tzn. 
w jednym mieście już odbyły się konsultacje i powiem szczerze, pierwszy raz spotkałam się z opinią, 
że gminy albo miasta na tym stracą. Radna podkreśliła, że w jej opinii czy gmina lub miasto będzie 
należeć do tego stowarzyszenia, czy do innego, to nic nie traci. Stwierdziła następnie, że mieszkańcy 
są zainteresowani konsultacjami, dlatego jest zdziwiona, że nasza gmina zamyka się na nowe 
rozwiązania 
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Wójt Dariusz Szykuła poinformował, że z tych informacji, które posiada i które były przekazywane 
ostatnio, przez Panią Małgorzatę Kwaśniak- prezesa Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Nasze 
Roztocze5to stowarzyszenie, które będzie skupiało 15 gmin, a nie 6 czy 7 otrzyma ok. 2 min zł mniej 
środków. Wójt podkreślił, że Rada Gminy Adamów kilka lat temu podjęła uchwałę, do jakiego LGD 
chce należeć. W przypadku nowego LGD Rada nie miała wpływu na wybór jego struktur. 
Nie wybrano żadnego przedstawiciela czy też członka. Wójt zaznaczył, że jeżeli będzie taka wola 
to można należeć do kilku stowarzyszeń LGD, ale należy rzetelnie przekazywać informacje. 

Radna Katarzyna Słota zapytała, czy ma przez to rozumieć, że nie ma woli, aby na terenie naszej 
Gminy zostały przeprowadzone konsultacje? 

Wójt zapytał radną, kto ma być na tych konsultacjach? 

Radna Katarzyna Słota odpowiedziała, że mieszkańcy, radni - wszyscy zostaną zaproszeni. 

Wójt zapytał - Państwo będziecie decydować jakie inwestycje gmina ma składać, kto ma to robić? 

Radna Katarzyna Słota - Panie Wójcie, jak są spotkania na konsultacjach, biorą w nich udział 
przedstawiciele Rady, Rady Powiatu. 

Wójt - Kogo Rada jako delegata wyśle na te konsultacje? 

Radna Katarzyna Słota- Ale to każdy może wziąć udział. 

Wójt - Dzisiaj mamy sesję, gdzie mają państwo obowiązek być i nie ma 6 radnych. Na konsultację 
Państwo wszyscy pójdziecie? Ja byłem na konsultacji LGD i Państwa radnych nie widziałem. 

Skarbnik Gminy potwierdziła małą frekwencję i wymieniła osoby, które pojawiały się na 
konsultacjach. 

Radna Katarzyna Słota zawnioskowała o wyrażenie zgody o udostępnienie lokalu, żeby 
przeprowadzić takie konsultacje na terenie Gminy Adamów. 

Wójt zaproponował zachować drogę administracyjną i wniosek w tej sprawie złożyć na piśmie. 
Wskazał następnie, że Gmina może należeć do 5-6 stowarzyszeń, do ilu chce, do 100 tylko, 
że to Rada Gminy powinna zdecydować, a nie ktoś za nas. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów Tomasz Michałuszko zaproponował przeprowadzenie 
głosowania dotyczącego podjęcia stanowiska Rady Gminy Adamów z dnia 28 października 2022 r. 
w sprawie utworzenia w Powiecie Zamojskim trzeciej Lokalnej Grapy Działania 

Głosowanie ręczne imienne. 
Za przyjęciem stanowiska głosowali: 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lweusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Sołtys Dariusz. 
Wstrzymali się: 
Grela Krzysztof, Kostrubiec Piotr. 
Przeciw byli: 
Kawałko Jan, Słota Katarzyna. 
(Zał. Prot. Nr 5) 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że stanowisko Rady Gminy Adamów 
z dnia 28 października 2022 r. w sprawie utworzenia w Powiecie Zamojskim trzeciej Lokalnej Grupy 
Działania zostało podjęte. 
(Zał. Prot. Nr 19) 

Ad. 13. Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów Tomasz 
Michałuszko zamkną XXXIV sesję VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów 
i stronie internetowej Gminy Adamów. 

WICEPRZEWODNICZĄCY 
RADY GMINY 

Tomasz Michałuszko 
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